
 

 

 
 

各位家長：  

 

為協助學生及早準備公開試，將於「多元學習日」舉辦下列活動，資料如下。 

活動名稱： DSE 打氣大會 

性    質： 研討應試策略和調整溫習方法 

對    象： 中五級、中六級  

日    期： 2025 年 9 月 12 日(星期五) 

時    間： 上午 9:15 – 11:30 

地    點： 本校禮堂 及 多用途活動室  (集合地點：各班課室) 

負責老師： 朱廣堯老師、譚裕鴻老師 

費    用： 全免 

備    注： 

是次活動內容具以下元素(請於適當的方格內加上「✓」號)： 

 1. 靜態活動 □ 2. 劇烈活動 

□ 3. 戶外體力消耗    □ 4. 較長時間戶外逗留 

★ 如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括

上述 2、3 或 4 項的活動。 

注意事項： 

1 .  參 加 者 需 要 穿 著 校 服 。  

2 .  參 加 者 必 須 遵 守 校 規 ， 並 絕 對 服 從 負 責 老 師 指 導 。  

3 .  假 若 在 活 動 進 行 中 天 氣 轉 壞 或 有 突 發 事 情 出 現 ， 以 致 活 動 需 要 終 止 ， 負 責 老 師 將 在 安 全 情

況 下 安 排 學 生 儘 快 返 回 家 中 。  

4 .  關 於 告 假 手 續 及 流 感 特 別 安 排：特 別 活 動 日 因 病 請 假，必 須 呈 交 醫 生 證 明 書，並 連 同 家 長 或 監 護 人 簽

署 的 請 假 信，交 到 校 務 處。關 於 請 假 詳 情，請 參 考 2025-2026 學 生 手 冊 第 96 頁。請 家 長 留 意：如 貴 子 弟

有 流 感 病 徵，囑 咐 他 於 家 中 休 息。 

 ____________________ 

 學務主任 

 韓江老師 

202 5 年 9 月 3 日  

學校活動家長通告  

回   條  

 

本人收到  貴校通告 (編號 AC 25-26_07)，並對有關詳情亦已知悉。  

 

 

學生姓名：  班別：  學號：  

 

 

  家長或監護人簽署 

日期： 

 

 

  

 

請於 8/9/2025前回覆電子通告。 
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Dear Parents, 
 

To approach the public exam with clarity and resilience, Secondary Five and Six students are invited to join 

the following activity. 
 

Activity： The Road to Finals: Study Smart Workshop 

Objective： Equip students with tools and confidence to prepare for the public exam 

Targets: S.5 & S.6  

Date： 12th September, 2025 (Friday) 

Time： 9:15 a.m. – 11:30 a.m. 

Venue： School Hall & Multi-purpose Activity Room 

Teachers-in-charge： Mr. Chu Kwong Yiu  &  Mr. Tam Yue Hung 

Fee： Not Applicable 

Notice: 

The activity includes the following elements: 

 1. Static activities                    □ 2. Vigorous activities 

□ 3. Outdoor physical exertion            □ 4. Extended outdoor stay 

★Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to 

determine whether it is suitable for them to participate in activities that include 

items 2, 3 or 4 mentioned above. 

 

Important Notes: 
1 .  Participants are required to wear the school uniform. 

2. Participants must adhere to the school regulations and strictly follow the instructions of the responsible teacher. 

3 .  In the event of inclement weather or any unforeseen circumstances that may require the activity to be 

terminated, the responsible teacher will arrange for students to return home as soon as possible under safe 

conditions.  

4 .  The procedures for taking leave and special arrangements for influenza: For taking leave on the day of 

extra-curricular activities due to illness, it is required to submit a medical certificate along with a leave letter 

signed by a parent or guardian to the school's general office. Regarding the details of taking leave, please refer 

to page 95 of the Student Handbook 2025-2026. If your son exhibits symptoms of influenza, please instruct him 

to rest at home. 

 

 

 

 

 ______________________________ 

 Head of Board of Academic Studies 

Mr. Hon Kong 
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School Activity Parent’s Notice 

Reply Form 
 

I have received the letter of (AC 25-26_07) and noted the relevant details. 

 

 

Student's 

Name: 
 Class:  Student’s 

Number: 
 

    

       Signature of Parent or Guardian 

Date: 

 

 

 

  

 

 

Please sign the e-notice on or before September 8, 2025. 
 

 


